
Phaesun GmbH · Brühlweg 9 · 87700 Memmingen · Germany | Phone +49 (8331) 990 42 0 · Fax +49 (8331) 990 42 12 | info@phaesun.com · www.phaesun.com      

340265, 340266, 340267, 340268, 340269, 340270 • 05/2018

The new Active Power Battery supports you in all your projects. The advantage of this new gel battery is its high cycle resistance. The Phaesun 
Eco Store manages 500 cycles. The battery is completely sealed. In normal use, there is no gas formation. Since no additional ventilation 
is required, the batteries can be installed anywhere. They are ideal as a service battery and for cyclic applications. In addition, they can be 
recharged very quickly. The battery is also extremely vibration resistant, completely maintenance-free and can be stored for up to 9 months.

Gel Battery / Gel Batterie 
Eco Store

Die neue Active-Power Batterie unterstützt Sie bei all Ihren Vorhaben. Der Vorteil dieser neuen Gel Batterie ist ihre hohe Zyklenfestigkeit. 
Die Phaesun Eco Store schafft es auf 500 Zyklen. Damit macht diese Power Gel Batterie Ihrem Namen alle Ehre. Die Batterie ist komplett 
verschlossen, bei normaler Verwendung gibt es keine Gasbildung. Da keine zusätzliche Belüftung erforderlich ist, können die Batterien überall 
installiert werden. Sie eignen sich ideal als Service-Batterie und für zyklische Anwendungen. Zudem können sie sehr schnell wieder aufgeladen 
werden. 
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